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توپ باید شما را دوست داشته باشد!

سرمربی پرسپولیس پس از شکست خانگی مقابل فجرسپاسی گفت: بازی با استقلال از لحاظ بدنی خیلی ما را تخلیه

کرد.

دنیزلی: بازی با استقلال ما را تخلیه کرد/ باید با دروازهبانانی که داریم کنار بیاییم
سرمربی پرسپولیس پس از شکست خانگی مقابل فجرسپاسی گفت: بازی با استقلال از لحاظ بدنی خیلی ما را تخلیه کرد.

به گزارش خبرگزاری فارس، مصطفی دنیزلی پس از شکست 3 بر 2 برابر فجر سپاسی در پاسخ به این سوال که غرور باعث این
شکست شد یا اشتباهات فردی گفت: فقط آثار فکری نبود و از نظر بدنی خیلی افت داشتیم. بازی با استقلال از لحاظ بدنی خیلی ما را
تخلیه کرد. تیمی که از فرصت ها خوب استفاده کند آن روز را با موفقیت پشت سر می گذارد. همان قدر که ما فرصت شوت زدن به

رقیب دادیم آنها به ما ندادند و خوب کار کردند.

وی افزود: بعد از دو بر دو می توانستیم برنده باشیم. در ۵ دقیقه آخر ۵ موقعیت گل را از دست دادیم. کار خوب گلر حریف و کم دقتی
در زدن ضربات آخر باعث ثبت این نتیجه شد.

دنیزلی در خصوص اینکه شرایط نوسانی و سینوسی در پرسپولیس وجود دارد تاکید کرد: نتایج ما زیگزاگ و سینوسی هست و باید به
ثبات برسیم. اگر بخواهیم به برخی استراحت دهیم شرایط جور در نمی آید و چون خیلی پشت هم بازی می کنیم مجبور هستیم از

تعدادی از بازیکنان به صورت مداوم استفاده کنیم.

سرمربی پرسپولیس ادامه داد: بعد از بازی با استقلال با هر تیمی بازی می کردیم چنین خطری ما را تهدید می کرد. فجر از تیم هایی
است که بیشترین دوندگی را دارد اما نکته بازی امروز این بود که تمام توپ هایی که از پشت محوطه زده شد به دروازه ما رفت.
اصطلاحی در فوتبال وجود دارد که می گوید توپ باید شما را دوست داشته باشد، ضرباتی که ما زدیم گل نشد اما ضربات راه دور آنها

تبدیل به گل شد. نکته این بازی این بود که اجازه دادیم این موقعیت ها ایجاد شود و آنها راحت با توپ بازی کردند.

وی درباره عملکرد هوشیار دروازه بان پرسپولیس و اینکه چقدر امیدوار به ترمیم اوست، خاطرنشان کرد: باید روی این موضوع خیلی
کار کنیم. به خصوص روی این توپ هایی که از راه دور زده می شود. روز بد هوشیار بود ولی مهمتر از آن، این است که نباید موقعیت

می دادیم تا این قدر شوت بزنند.

دنیزلی در ارتباط با اینکه چرا اجازه شوت زنی به حریف دادند و آیا کسی کم کاری کرد، اظهار داشت: در بین دو نیمه توضیح می دهیم
و توصیه میکنیم ولی از بیرون زمین منتقل کردن این صحبت ها راحت نیست. این موضوعی است که باید آن را برطرف کنیم و خیلی

روی آن تاکید داریم.

وی در خصوص اینکه شاید تمرینات مربی گلرها ضعیف است گفت: این گونه نیست و آنها خیلی کار می کنند. روی توپ های نزدیک
و دور کار می کنند اما اتفاق همیشه رخ می دهد و در فوتبال طبیعی است. امروز نه به صورت فردی بلکه به صورت تیمی دچار نوسان

زیادی بودیم.

سرمربی پرسپولیس بار دیگر در خصوص مشکل دروازه بانی این تیم توضیح داد و گفت: در این شرایط اینکه چقدر بتوانیم بازدهی
این دروازه بانان را در بازی بالا ببریم مشخص نیست. خبرنگاری پرسید آیا حل می شود و دنیزلی گفت: باید این فصل را با آنها کنار

بیایم. باید به آنها نشان دهیم که اشتباهاتی می کنند اما باید بپذیریم که آنها گلرهایمان در این فصل هستند.
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